
ΠΡΑΚΤΙΚΟ 6/2015     

    Πρακτικό συνεδρίασης της ∆ηµοτικής Κοινότητας Ατσιποπούλου 

Η συνεδρίαση έγινε στις 16/10/2015  ηµέρα Παρασκευή και ώρα 19.30 µ.µ  

στο Κοινοτικό κατάστηµα  Ατσιποπούλου, υπό την Προεδρία του Προέδρου της  

∆ηµοτικής Κοινότητας Ατσιποπούλου κ. Παπαλεξάκη Αλέξανδρου, αφού  

επιδόθηκε η υπ’ αριθµό 6 248/13-10-2015 πρόσκληση προς όλα τα µέλη της 

∆ηµοτικής Κοινότητας. 

 

           ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ                         ΑΠΟΝΤΑ ΜΕΛΗ 

1. Αλέξανδρος Παπαλεξάκης                      

2. Σταύρος Γαγάνης                                          

3. Παγώνα Βερνάδου 

4. Νεκτάριος Κλουβάτος 

5. Αντωνία Μικρούλη   

Παρούσης της ∆ηµοτικής υπαλλήλου Παλιεράκη Ιωάννας , για την τήρηση των 

πρακτικών. Ο κ. Πρόεδρος, αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόµιµη απαρτία, κήρυξε 

την έναρξη της συνεδρίασης. 

 Σκεπτικό:17 

Ο κ. Πρόεδρος ανακοίνωσε το θέµα: «Προέγκριση άδειας λειτουργίας  

καταστήµατος υγειονοµικού ενδιαφέροντος (αναψυκτήριου) ιδιοκτησίας 

Σερδάκη Αντωνίας» 

    Στη συνέχεια ο κ. Πρόεδρος είπε ότι σύµφωνα µε τις διατάξεις του άρθρου 83 του 

Ν.3852/10 για τη χορήγηση άδειας ίδρυσης λειτουργίας καταστήµατος υγειονοµικού 

ενδιαφέροντος προηγείται η προέγκριση ίδρυσης λειτουργίας από τη ∆ηµοτική 

Κοινότητα, όταν πρόκειται για κατάστηµα ή επιχείρηση που βρίσκεται εντός της 

χωρικής της αρµοδιότητας.  

    Σύµφωνα µε την υπ’ αρ. οικ.66174/εγκ.51/29-11-06 του ΥΠΕΣ∆∆Α, η παρούσα 

δεν αποτελεί προσωρινή άδεια λειτουργίας του καταστήµατος. 

   Σύµφωνα µε το άρθρο 1 της ΚΥΑ ∆ΙΑ∆Π/Φ.Α.3.1/21220/01.11.2011 για την άδεια 

ίδρυσης και λειτουργίας ο ενδιαφερόµενος υποβάλλει στον οικείο ∆ήµο, εντός τριών 

µηνών από τη χορήγηση της προέγκρισης , µε δυνατότητα παράτασης για δύο ακόµη 

µήνες, κατόπιν αίτησης-γνωστοποίησης στο ∆ήµο, όλα τα δικαιολογητικά που  

απαιτούνται. Σε διαφορετική περίπτωση η προέγκριση ανακαλείται. 

 Κατόπιν ο Πρόεδρος έθεσε υπόψη του Συµβουλίου την υπ’ αριθµ. πρωτ. 238/30-09-

2015 αίτηση της  κ. Αντωνίας Σερδάκη  σύµφωνα µε την οποία ζητείται η 



προέγκριση άδειας ίδρυσης λειτουργίας καταστήµατος (αναψυκτήριου)που 

βρίσκεται στη ∆ηµοτική Κοινότητας Ατσιποπούλου και συγκεκριµένα στην θέση 

«Αγορά» οικισµού Ατσιποπούλου. 

  Τα µέλη του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας µετά από διαλογική συζήτηση 

και αφού έλεγξαν τα  δικαιολογητικά και είδαν: 

• Το άρθρο 83 του Ν.3852/2010 

• Το άρθρο 80 του Ν.3463/2006 

• Την εγκύκλιο 59/74896/30.12.2010 ΥΠ.ΕΣ.Α &Η.∆. 

• Την εγκύκλιο 51/66174/29.11.2006 ΥΠΕΣ∆∆Α 

• Το άρθρο 1. της ΚΥΑ ∆ΙΑ∆Π/Φ.Α.3.1./21220/01.11.2011 

• Την αίτηση της Σερδάκη Αντωνίας µε τα συνηµµένα  

      δικαιολογητικά σύµφωνα µε την οποία ζητείται η προέγκριση άδειας ίδρυσης  

     λειτουργίας καταστήµατος  που βρίσκεται στη ∆ηµοτική Κοινότητα  

     Ατσιποπούλου. 

• Τον προέλεγχο που διενεργήθηκε σύµφωνα µε τον οποίο πληρούνται οι 

σχετικές προϋποθέσεις για την ίδρυση του καταστήµατος, εξέδωσε οµόφωνα, 

την 17/2015 απόφαση του ως εξής: 

Αριθµός Απόφασης: 17 

                                              ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  

• Προεγκρίνει την χορήγηση άδειας ίδρυσης λειτουργίας καταστήµατος  

(αναψυκτήριου), που βρίσκεται στη ∆ηµοτική Κοινότητας 

Ατσιποπούλου, στην Σερδάκη Αντωνία του Ιωάννη. 

• Η παρούσα δεν αποτελεί προσωρινή άδεια λειτουργίας του καταστήµατος. 

• Για την άδεια ίδρυσης και λειτουργίας ο ενδιαφερόµενος υποβάλλει στον 

οικείο ∆ήµο τα δικαιολογητικά  που απαιτούνται εντός τριών µηνών από 

τη χορήγηση της προέγκρισης, µε δυνατότητα παράτασης για δύο ακόµη 

µήνες, κατόπιν αίτησης-γνωστοποίησης στο ∆ήµο, σε διαφορετική  

      περίπτωση η προέγκριση ανακαλείται. 

 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ                             Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ                                                  ΤΑ ΜΕΛΗ 

ΠΑΠΑΛΕΞΑΚΗΣ                   ΠΑΛΙΕΡΑΚΗ ΙΩΑΝΝΑ                                           ΑΚΟΛΟΥΘΟΥΝ  

ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΣ                                                                                                            ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ 
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στο Κοινοτικό κατάστηµα  Ατσιποπούλου, υπό την Προεδρία του Προέδρου της  

∆ηµοτικής Κοινότητας Ατσιποπούλου κ. Παπαλεξάκη Αλέξανδρου, αφού  
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           ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ                         ΑΠΟΝΤΑ ΜΕΛΗ 

      1.Αλέξανδρος Παπαλεξάκης                      

2. Σταύρος Γαγάνης                                          

3. Παγώνα Βερνάδου 

4. Νεκτάριος Κλουβάτος 

5. Αντωνία Μικρούλη   

Παρούσης της ∆ηµοτικής υπαλλήλου Παλιεράκη Ιωάννας , για την τήρηση των 

πρακτικών. Ο κ. Πρόεδρος, αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόµιµη απαρτία, κήρυξε 

την έναρξη της συνεδρίασης. 

 Σκεπτικό:18 

Ο κ. Πρόεδρος ανακοίνωσε το θέµα: «Συγκρότηση άτυπης επιτροπής 

εθελοντών για τον εξωραϊσµό και διακόσµηση των κοινόχρηστων χώρων στις 

εκδηλώσεις κατά τις Εθνικές επετείους και τις γιορτές των Χριστουγέννων» 

 Ο Πρόεδρος είπε  ότι κατά τις εκδηλώσεις αυτές είναι ανάγκη να προηγηθούν 

διάφορες εργασίες, όπως ο σηµαιοστολισµός η χάραξη γραµµής για την πορεία 

των σχολείων και των άλλων φορέων που παρελαύνουν, η κατασκευή των 

στεφανιών, η αποµάκρυνση των οχηµάτων από τους χώρους της παρέλασης, η 

διακόσµηση του χριστουγεννιάτικου δέντρου και άλλα. Αλλά και κατά τη 

διάρκεια των εκδηλώσεων υπάρχουν ανάλογες εργασίες που πρέπει να αναλάβει 

προσωπικό για τον συντονισµό και την εκτέλεση το οποίο δεν διαθέτει ούτε η 

κοινότητα ούτε ο Πολιτιστικός Σύλλογος που από κοινού διοργανώνουν αυτές τις 

εκδηλώσεις. Για το λόγο αυτό ο Πρόεδρος προτείνει να γίνει αποδεκτή η 

εθελοντική προσφορά των κου Ροδινού Εµµανουήλ, ∆αλέντζα Γεωργίου και 

∆ιβανή Αναστάσιου, όλων κατοίκων του Ατσιποπούλου και µε τη συµµετοχή του 

κου Ελευθέριου Παπαλεξάκη από τον Πολιτιστικό Σύλλογο και του Σταύρου 

Γαγάνη από το Τοπικό Συµβούλιο να συγκροτηθεί αυτή η άτυπη επιτροπή 

εθελοντών και εισηγήθηκε την ψήφιση της από τα µέλη του Συµβουλίου. 



      Μετά τα παραπάνω ο Πρόεδρος κάλεσε τα µέλη σε ψηφοφορία και τα  

      µέλη του Συµβουλίου της  ∆ηµοτικής Κοινότητας µετά από διαλογική συζήτηση: 

  Αριθµός Απόφασης 18 

          

                                       ΑΠΟΦΑΣΙΖΟΥΝ  

Την έγκριση συγκρότηση άτυπης επιτροπής εθελοντών η οποία θα 

αποτελείται από τους Ροδινό Εµµανουήλ, ∆αλέντζα Γεώργιο, ∆ιβανή 

Αναστάσιο και η οποία µε την συµµετοχή των Ελευθερίου Παπαλεξάκη, 

προέδρου του Πολιτιστικού Συλλόγου Ατσιποπούλου και Σταύρου Γαγάνη, 

µέλους του Τ.Σ ∆ηµοτικής Κοινότητας Ατσιποπούλου, θα συνδράµουν στην 

διοργάνωση των εορταστικών εκδηλώσεων της ∆ηµοτικής Κοινότητας 

Ατσιποπούλου. 

 

 

 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ                     Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ                                                       ΤΑ ΜΕΛΗ 

ΠΑΠΑΛΕΞΑΚΗΣ           ΠΑΛΙΕΡΑΚΗ  ΙΩΑΝΝΑ                                            ΑΚΟΛΟΥΘΟΥΝ  

ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΣ                                                                                                       ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ 
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την έναρξη της συνεδρίασης. 

 Σκεπτικό:19 

Ο κ. Πρόεδρος ανακοίνωσε το θέµα: «∆ιαπλάτυνση ανωνύµου οδού δυτικά της 

πλατείας Ηρώου και σύνδεση της µε την οδό Παντελή Σταγάκη µε άτυπες 

παραχωρήσεις λωρίδων γης από τους όµορους ιδιοκτήτες». 

Ο Πρόεδρος είπε ότι ο δρόµος αυτός βρίσκεται σε πολύ κεντρικό σηµείο του 

οικισµού αλλά έχει πολύ µικρό πλάτος και οι περισσότερες εκατέρωθεν όµορες 

ιδιοκτησίες είναι αδόµητες. Επιπλέον είναι αδιέξοδος γιατί δεν συνδέεται µε την 

Παντελή Σταγάκη, κεντρικό δρόµο, που εξυπηρετεί τις ανάγκες του 1
ου

 

∆ηµοτικού Σχολείου  και των κατοίκων της περιοχής. Για τους λόγους αυτούς 

επιβάλλεται να διαπλατυνθεί και να επεκταθεί ώστε να συνδεθεί µε την παντελή 

Σταγάκη µε άτυπες παραχωρήσεις λωρίδων γης από τους όµορους ιδιοκτήτες. Με 

τον τρόπο αυτό αφενός µεν αποφεύγονται έξοδα για συµβολαιογραφικές πράξεις 

για τις διαπλατύνσεις και διαδικασίες απαλλοτριώσεων για τις αρχικές διανοίξεις, 

αφετέρου οι ιδιοκτήτες δεν χάνουν για τα παραχωρούµενα τµήµατα το δικαίωµα 

της δόµησης, της κάλυψης και γενικά όλων των δικαιωµάτων τους που 

απορρέουν εκ του νόµου. Για το σκοπό αυτό συντάχθηκε σχετική µελέτη µε 

σχεδιάγραµµα στο οποίο αποτυπώνονται οι ιδιοκτησίες όλων των όµορων 

ιδιοκτησιών µε τις λωρίδες γης που πρέπει να παραχωρήσουν για να δηµιουργηθεί 



δρόµος  έξι(6) µέτρων περίπου. Ο πρόεδρος έθεσε υπόψη των συµβούλων το 

σχεδιάγραµµα του πτυχιούχου µηχανικού ∆οµικών έργων Γρηγορίου 

Παπαλεξάκη και ζήτησε την τοποθέτηση τους. 

      Μετά τα παραπάνω ο Πρόεδρος κάλεσε τα µέλη σε ψηφοφορία και τα  

      µέλη του Συµβουλίου της  ∆ηµοτικής Κοινότητας µετά από διαλογική συζήτηση: 

  Αριθµός Απόφασης 19 

          

                                       ΑΠΟΦΑΣΙΖΟΥΝ  

Την έγκριση της διαπλάτυνσης της ανωνύµου οδού και την επέκταση της για 

τη σύνδεση µε την οδό Παντελή Σταγάκη, καθώς το έργο κρίνεται αναγκαίο 

για τη διευκόλυνση των κατοίκων της περιοχής. 
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την έναρξη της συνεδρίασης. 

Σκεπτικό:20 

Ο κ. Πρόεδρος ανακοίνωσε το θέµα: «Πρόβλεψη για σύνδεση της οδού 

Γεννηµατά ( δρόµος Καβαλούρας) µε τον Κόµβο Ατσιποπούλου στις µελέτες 

της Περιφέρειας». 

Ο Πρόεδρος είπε ότι στην περιοχή µας είναι γνωστό σε όλους ότι η κυκλοφορία 

των οχηµάτων στον Κόµβο Ατσιποπούλου δεν διεξάγεται κατά τον καλύτερο 

τρόπο, ότι κατά καιρούς έχουν συµβεί ατυχήµατα  και αυτό κατά την γνώµη του 

οφείλεται στην όχι σωστή σχεδίαση του και ότι κατά καιρούς έχουν εκφραστεί 

απόψεις για την επανασχεδίαση του. Στη συνέχεια ο Πρόεδρος είπε ότι σε 

συνεδρίαση στην Αντιπεριφέρεια Ρεθύµνης εκπροσώπων της περιφέρειας ,την 

οποία παρακολούθησε και ο ίδιος, ο πρόεδρος του Οργανισµού Ανάπτυξης 

Κρήτης (ΟΑΚ) παρουσίασε δυο λύσεις για τη βελτίωση της κυκλοφορίας σε 

οριζοντογραφίες τις οποίες κατάφερε να εξασφαλίσει και να διαπιστώσει ότι και 

στις δύο λύσεις δεν προβλέπεται η είσοδος στον Κόµβο των οχηµάτων που 

κινούνται από το Ατσιπόπουλο προς τον Κόµβο δια της οδού Γεννηµατά και της 

επέκτασης της µέχρι τον Κόµβο. Ο δρόµος αυτός προς τον Κόµβο Ατσιποπούλου 

εξυπηρετεί πολλούς κατοίκους του Ανατολικού Ατσιποπούλου και όχι µόνο, είναι 



συντοµότερος από την Παλαιά Εθνική οδό την οποία και αποσυµφορεί από τον 

µεγάλο κυκλοφοριακό φόρτο που παρουσιάζει. Ο πρόεδρος είπε ακόµη ότι 

επικοινώνησε µε την ∆ιευθύντρια της Τεχνικής Υπηρεσίας της Αντιπεριφέρειας η 

οποία του είπε ότι οι προτεινόµενες λύσεις είναι πρόχειρες και απαιτούν 

επεξεργασία από εξειδικευµένο προσωπικό. Ο πρόεδρος έθεσε υπόψη των µελών 

τις δύο οριζοντογραφίες και ζήτησε τη λήψη απόφασης ότι είναι απαραίτητη η 

σύνδεση της προαναφερθείσας οδού µε τον Κόµβο Ατσιποπούλου. 

      Μετά τα παραπάνω ο Πρόεδρος κάλεσε τα µέλη σε ψηφοφορία και τα  

      µέλη του Συµβουλίου της  ∆ηµοτικής Κοινότητας µετά από διαλογική συζήτηση: 

  Αριθµός Απόφασης 20 

          

                                       ΑΠΟΦΑΣΙΖΟΥΝ  

Την έγκριση της σύνδεσης της οδού Γεννηµατά µε τον Κόµβο Ατσιποπούλου 

στις µελέτες της Περιφέρειας καθώς το έργο κρίνεται αναγκαίο για τη 

διευκόλυνση των κατοίκων της περιοχής. 
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ΠΡΑΚΤΙΚΟ 6/2015     

    Πρακτικό συνεδρίασης της ∆ηµοτικής Κοινότητας Ατσιποπούλου 

Η συνεδρίαση έγινε στις 16/10/2015  ηµέρα Παρασκευή και ώρα 19.30 µ.µ  

στο Κοινοτικό κατάστηµα  Ατσιποπούλου, υπό την Προεδρία του Προέδρου της  

∆ηµοτικής Κοινότητας Ατσιποπούλου κ. Παπαλεξάκη Αλέξανδρου, αφού  

επιδόθηκε η υπ’ αριθµό 6 248/13-10-2015 πρόσκληση προς όλα τα µέλη της 

∆ηµοτικής Κοινότητας. 

 

           ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ                         ΑΠΟΝΤΑ ΜΕΛΗ 

1.Αλέξανδρος Παπαλεξάκης                      

2.Σταύρος Γαγάνης                                          

3.Παγώνα Βερνάδου 

4.Νεκτάριος Κλουβάτος 

5. Αντωνία Μικρούλη   

Παρούσης της ∆ηµοτικής υπαλλήλου Παλιεράκη Ιωάννας , για την τήρηση των 

πρακτικών. Ο κ. Πρόεδρος, αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόµιµη απαρτία, κήρυξε 

την έναρξη της συνεδρίασης. 

Σκεπτικό:21 

Ο κ. Πρόεδρος ανακοίνωσε το θέµα: «Έγκριση και δηµοσίευση στον τύπο 

ευχαριστήριας επιστολής προς το ∆ήµο και το νοµικό πρόσωπο για την 

ίδρυση και λειτουργία παιδικού σταθµού στη ∆ηµοτική µας Κοινότητα». 

Ο πρόεδρος είπε ότι δεν έχει συµπληρωθεί έτος από τότε που το Τοπικό µας 

Συµβούλιο, εκφράζοντας  επιθυµία πολλών κατοίκων του Ατσιποπούλου πήρε 

απόφαση και εισηγήθηκε στο ∆ήµο την ίδρυση και λειτουργία στην περιοχή µας 

παιδικού σταθµού και το αίτηµα αυτό έχει ήδη γίνει πραγµατικότητα. Ο πρόεδρος 

είπε ακόµη ότι κατά την άποψη του αυτό οφείλεται στο µεγάλο ενδιαφέρον που 

επέδειξαν ο κος ∆ήµαρχος και ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος και Πρόεδρος του 

Νοµικού Προσώπου κος Τσιοµπίκας Γρηγόριος  όσο και η ∆ιευθύντρια κα 

Μπαχλιτζανάκη Στεφανία. 

Για το λόγο αυτό πρότεινε να πάρει το Συµβούλιο µας απόφαση για να 

δηµοσιευθεί στον τύπο ευχαριστήριος επιστολή την οποία έθεσε υπόψη των 

µελών του Συµβουλίου. 

       Μετά τα παραπάνω ο Πρόεδρος κάλεσε τα µέλη σε ψηφοφορία και τα  

      µέλη του Συµβουλίου της  ∆ηµοτικής Κοινότητας µετά από διαλογική συζήτηση: 



  Αριθµός Απόφασης 21 

          

                                       ΑΠΟΦΑΣΙΖΟΥΝ  

Τη δηµοσίευση στον τύπο ευχαριστήριας επιστολής του συµβουλίου της 

∆ηµοτικής Κοινότητας Ατσιποπούλου προς τους άµεσα εµπλεκόµενους 

φορείς για την άµεση δηµιουργία και λειτουργία του Παιδικού σταθµού 

Ατσιποπούλου 

 

 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ                     Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ                                                       ΤΑ ΜΕΛΗ 

ΠΑΠΑΛΕΞΑΚΗΣ           ΠΑΛΙΕΡΑΚΗ  ΙΩΑΝΝΑ                                            ΑΚΟΛΟΥΘΟΥΝ  

ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΣ                                                                                                       ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Όταν ολοκληρώθηκε η συζήτηση των θεµάτων ηµερησίας διάταξης ο πρόεδρος 

προχώρησε στην ενηµέρωση των µελών του Τ.Σ της ∆ηµοτικής Κοινότητας για τα 

ακόλουθα θέµατα: 

1. Ψήφιση από το ∆ηµοτικό Συµβούλιο του τεχνικού προγράµµατος 2016. 

Ο Πρόεδρος είπε ότι στην συνεδρίαση του ∆.Σ. της 9
ης

 Οκτωβρίου 2015 

ψηφίστηκε το τεχνικό πρόγραµµα  του ∆ήµου για το έτος 2016 ύψους 

10.500.00€ περίπου, το οποίο γενικά χαρακτηρίστηκε πολύ φτωχό, εξαιτίας 

του ότι έχουν περικοπεί πόροι κυρίως από τη ΣΑΤΑ και ελλείπουν τα έργα 

του ΕΣΠΑ τα οποία πρέπει να περατωθούν και αποδοθούν µέχρι 31 

∆εκεµβρίου 2015.  

  Από απόψεως της ∆ηµοτικής µας Κοινότητας εξακολουθεί να είναι εντός 

τεχνικού προγράµµατος η πίστωση 50.000€  της Βουλής των Ελλήνων για την 

ανέγερση του Μνηµείου πεσόντων στη µάχη του Ατσιποπούλου κατά την 

επανάσταση του Θερίσου. Αυτή την περίοδο η µελετήτρια προσαρµόζει την 

µελέτη στο νεοαποκτηθέν οικόπεδο της οικογένειας Σαουνάτσου και 

εκτιµούµε ότι πολύ σύντοµα θα κινηθούν οι διαδικασίες για τη δηµοπράτηση 

του έργου.  

Στο τεχνικό πρόγραµµα συµπεριλαµβάνεται ακόµη πίστωση 135.000€ για την 

ολοκλήρωση του δρόµου από το νέο Γυµνάσιο και Λύκειο Ατσιποπούλου και 

η πίστωση 600.000€ ,που πρόσφατα εξασφαλίστηκαν από την περιφέρεια, 

 για την ολοκλήρωση των δικτύων µεταφοράς λυµάτων του τέως ∆ήµου 

Νικηφόρου Φωκά , στο οποίο συµπεριλαµβάνεται η περιοχή του ∆υτικού 

Ατσιποπούλου και οι κοινότητες Πρινέ και Γερανίου  

Ολοκλήρωση  του νέου Γυµνασίου και Λυκείου Ατσιποπούλου. 

Ο πρόεδρος είπε ότι το έργο έχει συµβατική ηµεροµηνία παράδοσης την 26η 

Νοεµβρίου 2015 και από τον προσεχή Ιανουάριο θα λειτουργήσει στο ένα 

κτήριο το Γυµνάσιο Ατσιποπούλου που θα µεταφερθεί εκεί για να 

λειτουργήσει από το νέο έτος και να µεταφερθεί στις εγκαταστάσεις του το 2
ο
 

ΕΠΑΛ. Το Λύκειο Ατσιποπούλου θα λειτουργήσει στο άλλο κτίριο από την 

επόµενη σχολική περίοδο . 

 Από πλευράς Κοινότητας καταβάλλεται προσπάθεια για ολοκλήρωση του 

δρόµου, αρχικά στο τµήµα που καλύπτει το πρόσωπο του ακινήτου µε 

δηµοπρατηµένο έργο 35.000€ και στη συνέχεια του υπολοίπου τµήµατος  µε 

την εξασφαλισθείσα από την Περιφέρεια πίστωση των 135.000€ που 

πρόκειται σύντοµα να δηµοπρατηθεί. 



Γίνεται επίσης προσπάθεια για σύνδεση του κτιρίου µε τα δίκτυα ∆ΕΗ, ΟΤΕ, 

ύδρευση, αποχέτευση και για την κατασκευή του αγωγού όµβριων που θα τα 

µεταφέρει σε φυσικό αποδέκτη, ώστε να µη δηµιουργούν προβλήµατα σε 

παρακείµενες ιδιοκτησίες. 


